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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR OREHOVICA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA:  026-02/13-05/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-13-2 
Rijeka,  10. 07. 2013. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 32. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

32. sjednica Vijeća MO Orehovica održana je 27. 06. 2013. godine s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica, Kalina 2.  
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Dajna Jogan, predsjednica VMO 
- Marijana Bistrović, zamjenica predsjednice VMO 
- Gordana Pozder, članica VMO 
- Vesna Širola, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni:  
- Biserka Slosar, članica VMO 
- Slavica Peloza, članica VMO  

 
 
Usvajanje zapisnika sa 30. sjednice VMO Orehovica od 25.04.2013. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice VMO Orehovica od 18.05.2013. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 1. Izvještaj o realizaciji provedenih programa tokom svibnja 

2. Realizacija programa "Birajmo najljepšu okućnicu" 
3. Urušavanje potpornog zida na Grobničkoj cesti - dopis gđe. Vladimire 

Novković 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1  

Predsjednica Vijeća gđa Dajna Jogan izvijestila je prisutne vijećnice o realiziranim programima 
tokom svibnja i to: 

 eko akcija provedena 11. svibnja 

 sportski program proveden 10. i 18. svibnja 

 završna svečanost Dana MO realizirana 18. svibnja. 
 
Izrazila je veliko zadovoljstvo realiziranim programima te odazivom građana na učestvovanju u 



 

 2/2 

njima. Zahvalila je vijećnicama i volonterima na angažmanu pri organizaciji i realizaciji. 
 
Nakon realizacije programa Dan mjesnog odbora ostala su neutrošena slijedeća sredstva: 

    400,00 kn na poziciji ostali nespomenuti rashodi 

 1.075,00 kn na poziciji ostale usluge. 
 
Predsjednica Vijeća predložila je da se napravi izložba fotografija s netom realiziranih programa 
ekološke akcije, sportskog programa, završne svečanosti povodom Dana mjesnog odbora, kao i 
završne priredbe programa Birajmo najljepšu okućnicu koji slijedi večeras. S obzirom da su stara 3 
panoa u derutnom stanju, panoi bi nam poslužili i za prezentaciju budućih realiziranih programa. 
Od firme "Omnes" nabavili bi se novi panoi u vrijednosti od cca 1.475,00 kn pa stoga predlaže 
rebalans 1.075,00 kn s pozicije Ostale usluge na poziciju Ostali nespomenuti rashodi poslovanja. 
 
Zaključak: Vijećnice su se jednoglasno složile s prijedlozima gđe. Jogan i rebalans je 
usvojen. 
 
AD 2  

Gđa. Jogan obavijestila je prisutne vijećnice da će se netom po završetku ove sjednice održati  
završna priredba programa "Birajmo najljepšu okućnicu, prozor i balkon" gđa. Nakon podjela 
nagrada najuspješnijim učesnicima akcije (poklon bonovi), nastupit će ženska klapa "Trsat". 
Fotografije okućnica snimile su gđa. Gordana Pozder i tajnica MO gđa. Vesna Širola koja je 
napravila i izložbu fotografija svih učesnika. 
 
Zbog velikog broja učesnika i veoma lijepih okućnica, žiri je odlučio nagraditi 9 učesnika s poklon 
bonom od 150 kn. S obzirom da je za bonove planirano utrošiti samo 800 kn, Predsjednica je 
predložila se iznos reprezentacije smanji za 550,00 kn i da se sredstva prenamjene u bonove. Zato 
je potrebno odobriti rebalans 550,00 kn s pozicije Reprezentacija na poziciju Ostali nespomenuti 
rashodi poslovanja 
 
Zaključak: Vijećnice su se jednoglasno složile s prijedlozima gđe. Jogan i rebalans je 
usvojen. 
 
AD 3 

Gđa. Jogan upoznala je vijećnice s dopisom gđe. Vladimire Novković u kojem je gđa. Novković 
dostavila i slike potporno-pregradnog zida na križanju Grobničke ceste i Ulice Balda Fućka s 
molbom da se zid sanira jer je u derutnom stanju i potencijalna je opasnost za sigurnost prometa. 
 
Zaključak: Uputiti dopis OGU za komunalni sustav, priložiti dobiveni dopis i slike, zatražiti 
provjeru vlasništva navedenog zida te procjenu mogućnosti sanacije zida. 
 
AD 4 

Gđa. Jogan izvijestila je prisutne vijećnice da je u OGU za komunalni sustav proslijeđen dopis g. 
Sveška u kojem se on ponovno obratio mjesnom odboru i predlaže novu lokaciju za premještaj 
autobusne stanice s raskrižja ulica Balde Fućka i Grobničke ceste. Sva dosadašnja tehnička 
rješenja nisu bila izvediva zbog zakonskih ograničenja. OGU za komunalni sustav zamolili smo 
procjenu izvedivosti prijedloga g. Sveška te pismeno očitovanje o mogućnosti njegove realizacije.  
 
Zaključak: Vijećnice su se jednoglasno složile s poslanim dopisom. 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.  
 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Vesna Širola 

           Predsjednica VMO Orehovica: 
        Dajna Jogan 

  

 


